
Referat fra møte tirsdag 14. januar 2025  

Sted: Levanger Rådhus Tid: Kl 1830 – 19.30 Til stede: 18 medlemmer og en gjest. 

Presidenten ønsket velkommen og kalte fram fadder Tore Alfnes og gjest Arnfinn Moksnes. 
Presidenten overlot ordet til Tore, som fortalte om kort fra Arnfinns CV, før han erklærte Arnfinn 
som nytt medlem i Levanger RK og festet rotarynåla på jakken hans.  

Program: Fra jord til bord v/ daglig leder i Berika, tidligere Ytterøykylling, Lasse Kjønstad Stikkord 
fra foredraget: • Produksjon siden 1960-tallet da Ola Norum fant bruk for hanekyllinger, flere 
endringer i eierskap siden starten på 2000-tallet: Ytterøykylling 2009, Berika 2022. Omsetning 12 
millioner 2009, 480 millioner i 2024, 7300 tonn kylling 2024, 8300 tonn 2023. Ca 250 tonn 
planteprodukt. • Ny fabrikk er under oppføring på Røra. 7000 m2 grunnflate, investering 325 
millioner. Eiendomsselskap Berg Eiendom, driftsselskap Berika. En helt annen risiko for Berg 
Eiendom når Nortura falt ut av samarbeidet. Skal fortsette på Mule med steiking av kylling,3-4 % 
halalslakting, nordmenn vil ikke ha bein, så de fjernes før salg til kunde. 25 dekar tomt på Røra 
med gode utvidelsesmuligeter, seks dekar ekstra tilgjengelig areal. Oppstart tomt januar 2024, 
bygget står på peler, forsterkning pga feilberegning, betongdekket nesten ferdig januar 2025. 
Fremdriftsplan: Selve bygget ferdig 1. oktober 2025, renseanlegget ferdig 1. halvår 2026. Lage 
rasjonelle løsninger er viktig for å ligge et lite hakk foran konkurrentene. Kantineplass for 160 
ansatte. Berika eier bygningene på Ytterøy og håper på gjenbruk av noen • Må vise at vi er gode 
på bærekraft. Kylling: God bærekraft i seg selv (lite karbonavtrykk), effektiv produksjon, best på 
protein, gunstig energiregnskap (solcelle), kort transport pga nærhet til gårdene, benytte 
eksisterende fjøs (gjenbruk). Økonomi-sosiale forhold: Arbeidsplasser, nærhet til boliger/skole, 
«sentralisering i Midt-Norge 

Arvid Vada Sekretær 

 


